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Bevindingen bezoek vaccinatieprogramma Sint Eustatius

Geachte heer Blokhuis,

U heeft mij aangesteld als vaccinatiegezant voor het Caribisch deel van het

Koninkrijk om de (ei)landen te assisteren bij het implementeren van de

uitvoeringsplannen en de komst van het vaccin. Middels deze brief informeer ik u,

ook namens het RIVM, over de bevindingen tijdens mijn bezoek aan Sint Eustatius

op 14 januari 2021.

Ik bezocht Sint Eustatius met IEEEEM, Qualified and Responsible Person

voor het RIVM, EEE, crisiscosrdinator voor het ministerie van BZK, en

beleidsadviseur voor het ministerie van VWS.

De delegatie heeft intensieve gesprekken gevoerd over de voorbereidingen van

het vaccinatieprogramma met de lokale GGD, de regeringscommissaris
en andere stakeholders. Tijdens deze gesprekken heb ik geconstateerd dat er

bij de betrokkenen een grote toewijding is om het vaccinatieprogramma tot een

succes te maken.

De minister heeft op 4 januari jl. mede namens u aan de Kamer aangegeven dat

het Caribisch deel van het Koninkrijk zo gelijktijdig mogelijk wordt voorzien van

vaccins als Europees Nederland, en dat half februari gestart wordt met het

vaccineren van alle vaccinatiedoelgroepen op Saba en Sint Eustatius, indien aan

de randvoorwaarden wordt voldaan. Vanwege de beperkte zorgvoorzieningen, het

kleine aantal bewoners en het voorkomen van spillage ben ik blij dat daarvoor

gekozen is.

De minister heeft in dezelfde Kamerbrief ook aangegeven dat er medio januari
meer zicht is op de beschikbaarheid van de vaccins van Moderna en AstraZeneca,
en dat daarom rond dat tijdstip besloten zal worden in welke hoeveelheden elk

vaccin beschikbaar komt voor de eilanden. Op basis van de gesprekken die de

delegatie heeft gevoerd, is mijn bevinding dat er onvoldoende waarborgen zijn dat

het Pfizer-vaccin conform richtlijnen kan worden gebruikt op Sint Eustatius. Het is

dan ook mijn advies dat Sint Eustatius wordt voorzien van het Moderna-vaccin,
omdat de omvang van bevolking vraagt om kleinere verpakkingen.
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Daarnaast is mijn bevinding dat het voor de bevolking van groot belang is dat het sc

vaccinatieprogramma is afgerond wanneer het orkaanseizoen begint op 1 juni. Po iy iia
Caribisch

Nederlan:

Team B

Als het Moderna-vaccin zal worden ingezet, heb ik voldoende vertrouwen dat het

Openbaar Lichaam tijdig voldoet aan de randvoorwaarden. Er zijn nog kritische

actiepunten die opgevolgd moeten worden. Onder andere het cold chain beheer,

communicatie, personele bezetting en beveiliging, hebben wij besproken met de

regeringscommissaris van Sint Eustatius, IE. Wij zijn voornemens

deze wekelijks op te volgen. Het technische uitvoeringsplan zal verder worden

opgevolgd door het RIVM en de lokale GGD.

Tenslotte wil ik opmerken dat een succesvol vaccinatieprogramma van groot

belang is voor de eilandbevolking. De huidige strategie om Covid-19 buiten te

houden heeft een hoge prijs. Mijn verwachting is dat de eilandbesturen met elkaar

zullen bespreken of, bij een succesvol vaccinatieprogramma in het Caribisch deel

van het Koninkrijk, de huidige onderlinge reisbeperkingen versoepeld kunnen

worden.

Hoogachtend,

or. BE IEEE
Vaccinatiegezant Caribisch deel van het Koninkrijk
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